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شيوا نوروزي

وزارت حواسش به سرخابي ها نيست
س��فرهاي اس��تاني به راه اس��ت؛ وزير ش��خصاً از اتم��ام پروژه هاي 
روي زمين مانده مي گويد و وعده جايگزيني زمين چمن طبيعي با چمن 
مصنوعي را مي دهد، كيومرث هاشمي از استاني به استان ديگر مي رود 
و خودش را براي جبران كمبودها جدي نش��ان مي ده��د، اما گويا در 

وزارتخانه كسي حواسش به دو باشگاه پرسپوليس و استقلال نيست!
فوتبال زدگي مديران ارش��د ورزش، همواره يكي از مش��كلات جدي 
ورزش كشور بوده است، با اين حال چالش ها و معضلات مديريتي دو 
باش��گاه پرطرفدار را هيچ كس گردن نمي گيرد. وزارت ورزش متولي 
اصلي سرخابي هاست و بايد ش��رايط آنها را زيرنظر داشته باشد، ولي 
در واقعيت خبري از اين مسئله نيست. استقلال كه براي عقد قرارداد 
با خارجي ها آن هم براي ساخت ورزش��گاه يكه تازي مي كند و سفير 
عربستان به ديدار مديرعاملش مي رود، پرسپوليس هم بعد از استعفاي 

تكراري يحيي گل محمدي در بلاتكليفي به سر مي برد. 
اين روزها اما كيومرث هاشمي بخش اعظم زمانش را صرف سفرهاي 
استاني مي كند و روي بحث افتتاح پروژه هاي نيمه تمام مانور مي دهد، 
البته اتمام پروژه ها و قرار گرفتن س��ازه ها و زيرساخت هاي جديد در 
اختيار مردم و ورزش��كاران مهم و ارزشمند اس��ت، اما انتظار مي رود 
وزارت ورزش بيشتر از اينها حواس��ش به وضعيت دو باشگاه تهراني 
باشد. خصوصي سازي سرخابي ها كه به س��رانجام نرسيد و همچنان 
مسئوليت بر دوش وزارت ورزش است. نمي شود مديرعامل استقلال 
بدون اينكه ب��ه وزارت اطلاع ده��د و از جايي اجازه بگيرد، با س��فير 
عربستان جلسه داشته و با جمعي از خارجي ها بابت ساخت ورزشگاه 
توافق كرده باش��د. حال اقدام وزارت نس��بت به اين رفتارها چه بوده 
است؟ انتشار يك بيانيه كه در آن نسبت به مذاكرات بين المللي بدون 
هماهنگي به خطير تذكر داده است. مديرعامل آبي ها اما به مسيرش 
ادامه داده و هنوز كس��ي نمي داند ورزش��گاهي كه زمينش مشخص 
نيست، چطور و با چه هزينه اي س��اخته خواهد شد! سرخپوشان نيز 
ش��رايط جالبي ندارند. گل محمدي در نيم فصل دوباره اس��تعفا كرد 
و گويا اين بار قضيه جدي اس��ت، ه��ر چند خيلي ه��م نبايد از رفتن 
يحيي گل محمدي مطمئن بود ولي در كل تيم بدون سرمربي مانده 
است. در حالي  كه تعطيلات نيم فصل وقت ريكاوري و برطرف كردن 
ضعف هاي تيم است، در اين وضعيت پرس��پوليس قرار است با كدام 
سرمربي تمريناتش را شروع كند؟ قطعاً انتخاب سرمربي جديد هم به 
اين راحتي ها نيست و زمان زيادي خواهد برد. پرسپوليس در كورس 

قهرماني است و بلاتكليفي تيشه به ريشه اين تيم مي زند. 
سرخابي ها سال هاس��ت قرار است خصوصي  ش��وند، اما هر بار عذر و 
بهانه اي پيش مي آيد و در نهايت هم خبري از واگذاري نيست. تا زماني 
كه اين اتفاق نيفتد، وزارت ورزش در قبال دو تيم مس��ئول است. اين 
وزارتخانه متولي سرخابي هاست و اصلًا نمي توان نسبت به بي تفاوتي 
اين نهاد نس��بت به اين دو باش��گاه پرهوادار س��اكت ماند. رفتارهاي 
مديرعامل آبي ها آنقدر عجيب است كه حتي اعضاي هيئت مديره نيز 
نسبت به اتفاقات اخير واكنش نشان داده و اخبار منتشر شده را نوعي 
ش��وی تبليغاتي خوانده اند؛ باشگاهي كه با مش��كلات مالي شديدی 
مواجه اس��ت و قراردادهاي اين فصلش ابهامات زيادي داش��ته، قرار 
است با پول خارجي ها صاحب ورزشگاه اختصاصي شود! آن يكي هم 
روي سرمربي اش كنترلي ندارد و يحيي بارها استعفا كرده و برگشته 
اس��ت. آيا هواداران دو تيم حق ندارند بابت اين آش��فتگي و شرايط 
حاكم بر تيم هاي شان از وزارت ورزش انتظار واكنش و توضيح داشته 
باشند؟ بايد از وزير ورزش بخواهيم قدري از زمانش را نيز به مشكلات 
س��رخابي ها معطوف كند و براي حل چالش هاي ش��ان دنبال راه حل 
باشد. حداقل در قبال رفتارهاي علي خطير انتظار نمي رفت هاشمي تا 

اين اندازه منفعلانه عمل كند. 

تمديد با آنچلوتي، آسان ترين انتخاب رئال
باش��گاه رئال مادري��د راحت تري��ن راه 
را انتخ��اب كرد؛ ق��رارداد كارلو آنچلوتي 
30ژوئن 2024 به پايان مي رسيد و رئال 
به مدت دو فصل ديگر قرارداد سرمربي اش 
را تمديد كرد. اين مربي طي چهار فصل 
حضور در برنابئو يك قهرماني لاليگا، دو 
قهرماني سوپركاپ اسپانيا و دو قهرماني 
اروپا را براي مادريدي ه��ا به ارمغان آورد 
و هفته گذشته نيز تيمش با برتري مقابل 
مايوركا صدرنش��يني ليگ را حفظ كرد. 
كارلو طي سال هايي كه نفر اول كهكشاني ها بود، با ستاره هاي زيادي از 
جمله كريس رونالدو، كريم بنزما، وينيس��يوس و توني كروس كار كرده 
است. مرد ايتاليايي هرگز در اذهان عمومي سر بازيكنانش داد نمي زند، 
با داشته هاي تيم مي سازد و از عدم حمايت مديران باشگاه ناله نمي كند، 
حتي حالا كه قرارداد جديدش را در جيب دارد و خيالش راحت اس��ت، 
رئال مادريد با هدايت آنچلوتي به  رغم اينكه برخي ستاره هايش از جمله 
ادر ميليتائو و داويد آلابا را به دليل مصدوميت تا آخر فصل از دست داده، 
اما باز هم در سه جبهه لاليگا، كوپادل ري و ليگ قهرمانان براي قهرماني 
مي جنگد. آنچلوتي ه��م در مربيگري الگوي خوبي اس��ت و هم كارمند 
نمونه باشگاه است و بايد ديد تا چه اندازه در تفكرات مديريتي فلورينتو 
پرز تأثيرگذار بوده است. با شرايطي كه كارلو دارد، شايد تنها كساني كه 
بتوانند جانشينش شوند، رائول و ژابي آلونسو، بازيكنان اسطوره اي رئال 
باشند. درست يا غلط، وقتي س��رمربي ای در حد و اندازه آنچلوتي داريد، 
بدون ش��ك راضي كردن كيليان امباپه براي پيوس��تن به رئال آسان تر 
مي شود. برخلاف شايعات مطرح شده، آنچلوتي اعلام كرده رئال آخرين 
باشگاهي است كه در آن سرمربيگري مي كند. درست كمي بعد از اتمام 
قرارداد او، جام جهاني 2026 را خواهيم داشت. او قبلًا پذيرفتن هدايت 
برزيل را هيجان انگيز خوانده بود يا حتي تيم ملي ايتاليا و شايد هم تيم ملي 
كانادا. كسي چه مي داند؟ هرچه بيشتر اين مسئله را بررسي كنيد، مسئله 

روشن تر مي شود. تمديد قرارداد با كارلو آسان بود.

ش��ش س��ال از آخرين باري كه حامد حدادي در رقابت هاي ليگ 

شمیم رضوان
      چهره

بس��كتبال ايران به ميدان رفته بود مي گذرد و حالا بعد از س��ال ها 
حضور در ليگ بسكتبال چين، او قرار است در اين فصل از رقابت هاي 

ليگ برتر بسكتبال  ايران، براي نفت آبادان به ميدان برود. حدادي 
تابس��تان امس��ال، پس از جام جهاني بس��كتبال از تيم ملي 
خداحافظ��ي كرد و بع��د از پايان كارش در چي��ن و چندماه 
استراحت، قرار است كارش را در ليگ ايران از سر بگيرد، آن 
هم در 38س��الگي. مصدوميت از ناحيه آش��يل باعث شد تا 
ستاره بلندقامت بسكتبال ايران در جام جهاني فرصت چنداني 

براي عرض اندام نداشته باشد، اما اسطوره بسكتبال 
ايران گويي قصد بازنشستگي ندارد. او كه پيش از 
اين نيز يك دوره نفت آبادان را در جام باشگاه هاي 
آسيا همراهي كرده بود، بار ديگر به تيم استانش 
بازگش��ته، اين در حالي اس��ت كه از س��وي 
ذوب آهن و مهرام نيز پيشنهادهايي داشت، با 
وجود اين ام��ا ترجيح داد ب��ار ديگر براي نفت 
آبادان به ميدان برود. حامد سامري، سرمربي 
نفت آبادان با شادماني از حضور حامد حدادي 
در تركي��ب تيمش براي فصل ج��اري ، او را 

جواهري در نفت مي خواند.

كابل هاي آزادي را بردند، مسابقات لغو شد!

حدادي باز هم در آبادان

پنجمين دوره مسابقات آزاد تفنگ و تپانچه مردان ايران دستخوش 
حادثه اي غيرمترقبه شد! قرار بود اين رقابت ها طي روزهاي پنج شنبه       خبر

و جمعه برگزار شود اما مشكلات فني ناشي از دزديده ش��دن كابل هاي برق ضلع شرقي ورزشگاه 
آزادي باعث لغو فينال تفنگ و تپانچه نوجوانان، جوانان و بزرگسالان شد، ولی از آنجا كه تعدادي از 
تيراندازان پيش از دزديده ش��دن كابل هاي برق در تهران حاضر شده بودند، امكان لغو اين رويداد 
وجود نداشت و مرحله مقدماتي با برق اضطراري برگزار شد، اما برق اضطراري تنها مرحله مقدماتي 

مسابقات قهرماني كشور را پوشش داد و ادامه اين رقابت ها به زماني ديگر موكول شد!

بعد از ماجراهاي عجيب و غريب ابتداي فصل 
استقلال با حجت كريمي و استعفاي زودهنگام 
او از مديريت اين باش�گاه، كمتر كسي تصور 
مي ك�رد وزارت ورزش و فدراس�يون فوتبال 
سكان مديريت اين باش�گاه را به يك چهره 
دوتابعيتي بس�پارند. انتخاب علي خطير به 
عنوان مدير عامل باش�گاه استقلال از همان 
روز اول شائبه برانگيز بود؛ مسئله اي كه كسي 
پاسخ درستي به آن نداد كه چطور در ميان اين 
همه چهره مقبول و مشهور تصميم گيرندگان 
اين ام�ر بايد ب�ه چني�ن گزينه اي برس�ند. 
علي خطير با حمايت هاي مس��تقيم مهدي تاج 
كارش را در باشگاه استقلال ش��روع كرد. جنگ 
و دعوا با جواد نكونام، سرمربي تيم اولين حاشيه 
مدير عامل جديد استقلال بود؛ جنگي كه هر چند 
فعلًا به آتش بس رسيده اما كمتر كسي است كه 
نداند اين آتش زير خاكس��تر محت��اج يك جرقه 
كوچك است تا دوباره ش��عله ور شود، با اين حال 
تمام اين مسائل در مقابل اقداماتي كه طي ماه هاي 
اخير از س��وي علي خطير صورت گرفته اس��ت، 

تقريباً هيچ محسوب مي شوند. 
انتشار خبر جعل نامه فدراسيون فوتبال از سوي 
باشگاه اس��تقلال موضوعي نبود كه به سادگي 
بتوان از كنار آن گذش��ت، ام��ا در ميان تعجب 
همگان فدراس��يون فوتبال در مقابل اين تخلف 
آش��كار س��كوت اختيار كرد تا در عوض خطير، 
طلبكاران��ه دبير كل فدراس��يون فوتب��ال را كه 
امضايش جعل ش��ده بود، مورد تاخت و تاز قرار 
دهد. در اين خصوص دو س��ؤال مهم وجود دارد 

كه هنوز كسي پاس��خي به آنها نداده است؛ اول 
اينكه سربرگ فدراسيون فوتبال چگونه در باشگاه 
اس��تقلال وجود داش��ته و دوم اينكه چه كسي 

امضای دبير كل را جعل كرده است. 
هنوز افكار عمومي فوتبال درگير اين مسئله بود 
كه خبر جعل دوم هم از باش��گاه استقلال رسيد. 
جعل امضا و اثر انگشت عليرضا خاني، عضور هيئت 
مديره باشگاه استقلال در قرارداد اجاره خانه براي 
گوستاو بلانكو، بازيكن خارجي اين تيم موضوعی 
بود كه باعث اعتراض و شكايت خاني شد اما اين 

مسئله هم فعلًا بي پاسخ مانده است. 
متعاقب اين دو شكايت، شكايت باشگاه شاهين 
بوش��هر در خصوص جعل س��ند از س��وی علي 
خطير هم رسانه اي شد؛ شكايتي كه البته به طرز 
مرموزي س��روصداي آن خوابيد و خيلي راحت 

فراموش شد، اما كار به اينجا ختم نشد. 
دوشنبه هفته قبل انتشار تصاوير و خبر ملاقات سفير 
عربستان با علي خطير در باشگاه استقلال دود از سر 
تمام اهالي فوتبال بلند ك��رد؛ ملاقاتي كه در ميان 
بهت زدگي همگان حتي خبر توافق برگزاري ديدار 
سوپرجام باش��گاه هاي ايران در عربستان در آن به 
گوش رسيد! اينكه خطير چه كاره فوتبال ايران است 
كه اينگونه براي خودش مي برد و مي دوزد، سؤالي 
اس��ت كه بعد از اين ديدار در ذهن ها شكل گرفت. 
وزارت ورزش بعد از چند روز در اين خصوص بيانيه 
صادر كرد و به خطير در خصوص برگزاري اين ديدار 
بدون هماهنگي با وزارت امور خارجه و وزارت ورزش 
تذكر داد، اما تعجب آور تر اينكه بازهم هيچ صدايي از 

فدراسيون فوتبال و مهدي تاج شنيده نشد. 

عل��ي خطي��ر در ادام��ه خودمحوري ه��ا و 
برنامه ريزي هاي خود كه مشخص نيست از كجا و 
چگونه آب مي خورد، در اقدام بعدي با يك شركت 
مالزيايي براي ساخت ورزشگاه اختصاصي استقلال 
پاي ميز مذاكره نشست؛ مذاكره اي كه مثل ديدار 
با سفير عربستان نه وزارت ورزش و نه فدراسيون 
فوتبال هيچ اطلاعي از آن نداشتند. تذكر اين نكته 
لازم است كه باشگاه استقلال يك باشگاه دولتي 
است كه با پول بيت المال اداره مي شود، بنابراين 

خودسرانه نمي تواند كاري انجام دهد. 
علي خطير بعد از عقد قرارداد با طرف مالزيايي با 
ادعاي اينكه حتي براي محل ساخت اين ورزشگاه 
با وزارت ورزش هماهنگ كرده اس��ت، مي گويد: 
»قرارداد استقلال و ش��ركت IBN يك قرارداد 
T.O.B خواهد بود كه طبق آن سازندگان علاوه 
بر تأمين منابع مالي و سرمايه، ساخت پروژه را نيز 
برعهده مي گيرند. پس از افتتاح مجموعه مدنظر، 
سازندگان در مدتي مش��خص در درآمدهاي به 
دست آمده از اين ورزشگاه با طرف قرارداد شريك 
مي شوند.« ساخت چنين پروژه هايي در فوتبال 
جهان بي سابقه نيس��ت، اما بايد توجه داشت كه 
باش��گاه هايي كه چنين كارهای بزرگ��ي انجام 
مي دهند، كاملًا خصوصي هس��تند و درآمدزا نه 
باشگاهي چون استقلال كه همين حالا هم دستش 
در جيب مردم اس��ت. در ثاني كس��ي به درستي 
نمي داند كه طرف خارجي چه قول هايي گرفته تا 
پولش را در ايران خرج كند و ورزشگاهی با هزينه 
500ميليون دلاری بس��ازد. عليرضا خاني، عضو 
هيئت مديره باشگاه اس��تقلال مي گويد: »وقتي 

قرار است پروژه سنگيني به اين شكل آغاز شود، 
بايد مشخص شود اين منابع از كجا تأمين خواهد 
شد. اگر منابع داريم اين منابع از چه محلي است؟ 
اگر منابع داشتيم كه بدهي هاي مان را پرداخت و 
حساب هاي بانكي مان را باز و بازيكنان مدنظرمان 
را جذب مي كرديم، پس ما منابع نداريم. ساخت 

ورزشگاه استقلال »شو« است تا واقعيت.«
از س��وي ديگر ابهامات زي��ادي در اين خصوص 
وجود دارد؛ ابهاماتي نظير اينكه استقلال زير نظر 
وزارت ورزش و جوانان قرار دارد و طبيعي است كه 
بايد اقدامات اينچنيني با موافقت اين وزارتخانه 
صورت گيرد. وزارت ورزش و جوانان اكنون درگير 
ساخت مجموعه بزرگ ورزشي در تهران است كه 
تمركز و انرژي زيادي مي طلبد، بنابراين ساخت 

مجموعه اي ديگر منطقي به  نظر نمي رسد. 
خطير، مديرعامل اس��تقلال دي��روز اعلام كرد 
ساخت اين ورزشگاه 500ميليون دلار هزينه دارد 
و شركت سازنده اين هزينه را تقبل كرده، سؤال 
اين اس��ت در قبال چه چيزي؟ وزارت ورزش با 
تهاتر نفت ورزشگاه مي سازد، استقلال چه چيزي 

براي تهاتر ارائه كرده است؟ 
مكان برگزاري جلس��ات بين خطير و ش��ركت 
طرف قرارداد ورزشگاه آزادي بوده كه خود جاي 
سؤال است، اما وقتي متوجه شويم خطير زميني 
را كه براي ساخت مجموعه ورزشي بانوان در نظر 
گرفته شده به شركت مالزيايي نشان داده است، 
آن وقت متوجه اصل ماجرا مي شويد. جالب اينكه 
چطور باش��گاهي مي توان��د در خصوص املاك 

دولتي تصميم گيري كند؟

دنيا  حيدري

مترجم: شيوا نوروزي

»انتخاب سرمربي«  چالش جديد درويش

 پايان دوران يحيي 
در پرسپوليس

نه كسي انتظار آمدنش را داش��ت و نه رفتنش را. به لطف انصاري فرد 
كه كالدرون را فراري داده بود، س��كان هدايت پرسپوليس را به دست 
گرفت، آن هم در شرايطي كه چند ماه بعد از جدايي برانكو، پرسپوليس 
همچنان صدرنشين بود و مدعي. شايد به همين دليل تا مدت ها بسياري 
موفقيت هاي پرسپوليس را نتيجه كار برانكو مي دانستند. هر چند يحيي 
خيلي زود ثابت ك��رد موفقيت هاي رقم خورده نتيجه كار اوس��ت، نه 
كارهای به جامانده از دوران برانكو، اما او هيچ وقت موقعيت شناس نبود، 

خصوصاً در قهركردن و استعفا كردن!
  

تصميم يحيي اين بار كاملًا جدي اس��ت، اما حتي اين مرتبه هم او زمان 
درستي را انتخاب نكرد! گل محمدي درست در آغاز نيم فصل دوم كه بهترين 
فرصت براي سرو سامان دادن به تيم و حل مشكلات و نقاط ضعف آن بود، 
فيلش ياد هندوستان كرد و به اين نتيجه رسيد كه ديگر وقت رفتن است! 
آن هم در شرايطي كه قبل از سفر به كرمان براي مصاف با مس  رفسنجان 
فهرس��ت خريد هاي زمس��تاني را نيز تحويل باش��گاه مي دهد، اما بعد از 
عدم نتيجه گيري در آخرين بازي دور رفت، براي بار چندم در زمان مديريت 
درويش اعلام استعفا مي كند، البته درويش تأكيد دارد باشگاه پرسپوليس 
هنوز قصدي براي اعلام جدايي او ندارد، اما هيچ يك از مذاكرات تا به امروز 
جواب نداده، به طوري  كه بعيد نيس��ت جلسه بعدي در خصوص سازوكار 

دريافت مطالبات گل محمدي بعد از جدايي باشد تا ابقاي او. 
  

 بازگشتي در كار نيست. اين را مي توان از استوري ايجنت يحيي)خسته 
نباشي رفيق،  مرد نجيب،  آقاي جام ها( و كريم باقري) آقا يحيي بابت 
تمام زحماتي كه براي پرسپوليس كشيديد به نوبه خودم از شما تشكر 
مي كنم. هر  جا هس��تيد موفق و پيروز باش��يد( دريافت. درويش حالا 
بايد از يك سو به پرداخت مطالبات يحيي بينديشد و از سوي ديگر به 

پركردن جاي خالي او روي نيمكت سرخپوشان. 
به دليل فس��خ يك طرفه قرارداد، يحيي نمي تواند كل مبلغ توافق ش��ده 
با پرس��پوليس را دريافت كند، اما از آنجا كه بازيك��ن يا مربي در صورت 
عدم دريافت مطالبات ش��ان )طبق قرارداد( مي  توانند »نوتيس« داده و 
سپس اقدام به فسخ كنند، گل محمدي مشكلي براي فسخ قراردادش با 
پرسپوليس ندارد و مي تواند تا پايان نيم فصل هر طلبي را كه داشته باشد، 
از باشگاه پرسپوليس دريافت كند. استعفاي ناگهاني  يحيي شايعه اي را 
مطرح كرد كه البته خيلي زود از سوي س��رمربي مستعفي پرسپوليس 
رد شد. قبل از نخستين جلس��ه يحيي و درويش، زمزمه هايي در باشگاه 
پرس��پوليس مطرح ش��د مبني بر اينكه يك پيش��نهاد قطري يحيي را 
وسوسه كرده است. گفته مي شد باشگاه الشمال قطر ضمن ارائه پيشنهاد، 
مذاكراتي هم با مديربرنامه هاي گل محمدي داش��ته است، اما يحيي در 

جلسه با مديرعامل پرسپوليس اين مسئله را به شدت تكذيب كرد. 
  

درويش خوب مي دان��د كه يحيي ديگر قصدي ب��راي ادامه حضور در 
پرس��پوليس ندارد. بدقولي ها،  عدم جذب بازيك��ن و جذب »باهويي« 
بدون نظر سرمربي، سرانجام او را بر آن داشت كه راهش را از پرسپوليس 
جدا كند، اما جالب است كه مديرعامل پرسپوليس بعد از جلسه ناكام 
با يحيي مدعي شد، او از فضاي حاكم بر فوتبال و قوانين من درآوردي 
خسته شده است! تحليلي كه به نظر مي رسد بيشتر شبيه تقصيرزدايي 
اس��ت! چراكه اين روزها همه نگاه ها به اوس��ت كه بعد از قصد قطعي 
يحيي براي پايان دادن به همكاري پنج ساله با پرسپوليس، چه كسي را 
جايگزين او مي كند، خصوصاً كه با توجه به موفقيت ها و قهرماني هاي 
پرسپوليس، در بررسي ها و برآوردهاي اوليه باشگاه، گزينه  داخلي نيز 
جايي ندارد. ش��ايد به همين دليل هم باش��د كه محتمل ترين گزينه 
به زعم بس��ياري برانكوس��ت؛ خصوصاً كه او در گفت وگو با ايرنا گفته 
آماده مذاكره با هر تيمي اس��ت. اما حضور دوباره برانكو روي نيمكت 
پرسپوليس مشكلاتي را پيش رو دارد؛ اول اينكه او همانطور كه خودش 
نيز اش��اره مي كند تا پايان جام ملت ها با عمان قرارداد دارد و به آن نيز 

پايبند است، اما مسئله دوم، جريمه مالياتي اوست.

مدافع برزيل�ي با ق�راردادي 1/5س�اله ب�ه جمع 
آبي پوشان اضافه شد. رافائل سيلوا همان بازيكني 
است كه پس از شكايت به فيفا توانست استقلال را 
به پرداخت 850هزار دلار محكوم كند. در حالي  كه 
هنوز مطالبات او پرداخت نشده، خطير مديرعامل 
باشگاه با س�يلوا توافق و قراردادي 1/5ساله امضا 
كرده است! بنابر اعلام سايت باشگاه استقلال، يك 
تفاهم نامه جداگانه هم با اين بازيكن امضا ش�ده و 
قرار است مطالبات س�يلوا طي يك سال و در چند 
قسط به او پرداخت ش�ود. اين هم يكي از عجايب 
فوتبال ايران اس�ت؛ بازيك�ن ش�اكي و طلبكار با 

باشگاه سابقش قرارداد جديد امضا مي كند.

تيم پارااس��كي مردان ايران با دع��وت كميته مل��ي پاراالمپيك 
كره جنوبي با تركيب دو ورزش��كار به نام هاي ابوالفضل خطيبي و 
پيمان صالحي به اين مسابقات اعزام شد. صادق كلهر و ميرعابديني 
نمايندگان كميته ملي پاراالمپيك، اين دو ملي پوش را در اين كمپ 
تمريني همراهي مي كنند. تمرينات نمايندگان كشورمان در كمپ 
تمريني كره جنوبي تا 25 ماه جاری ادامه دارد. اين كمپ تمريني 
جهت برگزاري اردوهاي مشترك و توسعه ورزش صحرانوردي است 

و كشور ميزبان تمامی هزينه هاي مربوط را عهده دار شده است.

حضور ملي پوشان پارااسكي در كره

محمدصالح پاليزبان، ملي پوش تيران��دازي باكمان در گفت وگو 
با ايرنا از بلاتكليفي تيم كامپون��د انتقاد كرد: »پيش از بازي هاي 
آسيايي سرمربي كره اي هدايت تيم هاي  ملي ريكرو و كامپوند را 
برعهده داشت، اما پس از بازي ها فدراسيون تيراندازي با كمان او 
را از كامپوند جدا كرد. اين سرمربي اكنون تنها هدايت تيم ملي 
ريكرو را برعهده دارد. دو ماه است سرمربي نداريم و اين در حالي 

است كه مسابقات كاپ آسيا و جهاني را در پيش داريم.«

بلاتكليفي 2ماهه تيم »كامپوند«

 فدراسيون 
سكوت كرده 

وزارت فقط بيانيه 
مي دهد

 خطير  به  تاخت  مي تازد

كوپا دل ری

هوادا

بازگشت شاكي به استقلال!
قاب

ايرانمنش: سخت است، اما تلاش مي كنيم 
افت بان��وان اي��ران در 
رنكين��گ، س��ؤال قاب��ل 
توجه��ي اس��ت ك��ه حمي��ده 
ايرانمنش، سرمربي تيم ملي تنيس 
روي ميز زنان ايران در گفت وگو با ايسنا، 
اصلي ترين دليل آن را هزين��ه  بالاي اعزام ها 
مي خواند: »حضور دختران پينگ پنگ باز ايران 
در مس��ابقات و تورهاي جهاني كمرنگ اس��ت 
چراكه هزين��ه  اين اعزام ها بالاس��ت. هزينه هر 
اعزام بين 50 تا ۱00ميليون اس��ت و متأسفانه 
فدراس��يون بودجه كافي ندارد و نمي تواند اين 
هزينه ها را تأمين كند كه بانوان بتوانند در تمام 
مسابقات بين المللي حضور داشته باشند. از سوي 
ديگر متأسفانه بچه ها هم در توان شان نيست كه 
اين هزينه ها را پرداخت كنند و همين مس��ئله 
باعث كاهش اعزام بانوان به مسابقات بين المللي 

شده كه نتيجه آن افت در رنكينگ است.«

س��رمربي تيم بان��وان همچنين معتقد اس��ت 
عدم حضور در مسابقات روي عملكرد ملي پوشان 
ني��ز تأثيرگ��ذار اس��ت: »رنكين��گ ه��ر هفته 
به روز رساني مي شود و نياز است ملي پوشان دائم 
در تور باشند، اما چون در هيچ مسابقه اي شركت 
نمي كنند، نه فقط با افت رنكينگ روبه رو هستيم 

كه عدم حضور در تورنمنت هاي مختلف ، تأثيرات 
منفي نيز در عملكرد آنها مي گذارد، با وجود اين 
اميدواريم با حضور در رقابت هاي قهرماني جهان 
بتوانيم اف��ت فني و كيفي تي��م را جبران كنيم. 
اكنون ندا شهس��واري، ش��يما صفايي، مهشيد 
اشتري، فاطمه ياري و صبا سراجي كه قرار است 

به رقابت ه��اي قهرماني جهان اعزام ش��وند، در 
اردو هستند و خود را مهياي رقابت هاي پيش رو 
كه اواخر بهم��ن ماه برگزار مي ش��ود، مي كنند 
و اميدواري��م بتواني��م در اين رقابت ه��ا ارتقای 

رنكينگ بچه ها را شاهد باشيم.«
ايرانمش ب��ر اين باور اس��ت كه با وجود رش��د 
كيفي حريفان،  اندكي حماي��ت مي تواند باعث 
نتيجه گي��ري قابل توجه بان��وان در پينگ پنگ 
را به دنبال داشته باش��د: »بازيكنان كشورهايي 
مثل قزاقستان و ازبكستان كه رقيب ما در كسب 
س��هميه هس��تند، دائم به اردوهاي بين المللي 
مي روند و در تورهاي مختلف شركت مي كنند. 
اين موضوع در ارتقای س��طح كيف��ي آنها مؤثر 
است، اما اعزام هاي ما به دليل شرايط اقتصادي 
كمرنگ شده است. بايد واقعيت ها را بپذيريم، با 
اين حال تمام تلاش مان را براي كس��ب سهميه 

مي كنيم، به شرط آنكه حمايت هم بشويم.«

 دختران 

س 
گ از پ

گ پن
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هزينه ها برنمي آيند!

      بازتاب
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  گزارش
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ESPN


